
Zápis z výroční členské schůze Bytového družstva Tererova 1358/12 konané dne 11.3.2025 

 

1. Schůzi zahájil p. D. Kukol a navrhl předsedajícího schůze – p. J. Tichotu. 
2. Předsedajícím schůze byl zvolen p. Jaroslav Tichota 
3. Sčitateli schůze byl zvoleni p. Zelinka a p. Kopecká. 
4. Zapisovatelkou schůze byla zvolena J. Hájková 
5. P. Tichota seznámil členy družstva s návrhem programu členské schůze, program byl 

schválen. 
6. P. Zamazal přednesl zprávu o hospodaření družstva a navrhl převod zisku ve výši 

508.240 Kč Kč takto: 30.000Kč do fondu oprav a 478.240 Kč na správu 
7. J. Hájková přednesla zprávu KK, která byla poté schválena.  
8. P. M. Kopecká přednesla podněty ohledně nepořádku: nepořádek kolem domu 

(kapesníky, svačiny, jídlo se vyhazuje z okna), nedopalky cigaret v domě je nebezpečí 
požáru, nevenčit psy na záhoně, kde jsou kytky, nepořádek ve výtahu nebo ve vstupní 
hale, zavírání spojovacích dveří (bezdomovci spali v komůrkách – opět nebezpečí požáru 
a úniky tepla), ztrácí se boty na chodbách. Kontejnerové stání je vyřešeno – platba 290 
Kč měsíčně. Už se nesmí dávat k popelnicím velkoobjemový odpad (od května neplatí 
smlouva s Jihoměstskou majetkovou). Proběhla diskuse ohledně stání přímo před 
domem. 

9. P. Zamazal přednesl návrh na výměnu elektrického vedení ve společných prostorách. 
Skříně rozvaděčů na chodbách jsou přeplněné optickými kabely od internetu. Zástupce 
PRE s revizním technikem konstatovali, že za 5 let nebude udělena revize, protože el. 
vedení nevyhovuje z bezpečnostních důvodů a z důvodů protipožární ochrany. PRE 
vypracuje cenovou nabídku na rekonstrukci elektrického vedení. Došlo ke zpřísnění 
bezpečnostních norem. Představenstvo navrhuje provést neprodleně rekonstrukci 
elektrického vedení, která může vyjít na cca 7.000.000 Kč. K dispozici jsou přibližně 
4.000.000 Kč, proto představenstvo navrhuje navýšit platby do fondu oprav na 20 Kč/m2. 
Padl návrh na navýšení nájmů v nájemních bytech, které je na poměry Jižního města 
nízké. Navýšení je komplikované. Představenstvo zahájí práce na přípravách 
rekonstrukce elektrického vedení. 

10. Členové byli seznámeni s usnesením členské schůze a poté jej schválili.  

 

 

 

 

 

V Praze dne 11.3.2025 


